
台湾仪辰ECE-300AL 德国PDOK油压式万向磁性表座PD-401

产品名称 台湾仪辰ECE-300AL
德国PDOK油压式万向磁性表座PD-401

公司名称 深圳市久和顺电子科技有限公司

价格 面议

规格参数 类型:磁性表座
品牌:台湾仪辰

公司地址 深圳市宝安区松岗街道红星社区松明大道(温屋
段北)五排3号409

联系电话 0755-87657876 13510195723

产品详情

application：while these bases are used as measuring tool holders like magnetic bases, they can also be used to hold
sensors in place.[features]a mechanical lock system that tightens joints in three places by one operation.the arm can be
adjusted freely, which facilitates locating the mounted measuring instrument.

应用：

油压式万向磁性表座广用于机床,机械加工,作为机械手使用。

功能：

一个机械锁紧功能系统,由一个连接的三部份组成，

手臂可随意调整,方便安装定位的测量仪器。

型号

model

吸着力

holding power

(kgf)

磁  座  尺 寸

magnetic base size(mm)

臂长

main length(mm)

装表孔径

clamp hole dia(mm).

重量

weight(kg)
长(l) 宽(w) 高(h)

pd-401 80 60 50 55 380 6.0/8.1 1.7

applicationthese magnetic bases are widely used as tool holders when measuring dimensions of machined workpieces
(detecting errors and deviation) using a dial indicater on machine tools or iron surface plate for measurement by
comparison.featuresa wide variety of models, small to large, and with diversified additional functions, are available to
suit different measuring conditions.a powerful magnet and strong clamping force ensure consistent, highly accurate
measurement.



应用：

这些磁场表座被广泛应用于工具持有人在测量尺寸工件的加工检测误差和偏差，不可满足机床或铁平板
为测量相比。

功能：

各式各样的表座从小到大、多样化的附加功能,可用来适应各条件的测量，

一个强大的磁铁,吸力强确保稳定的、高度精确的测量。 

型  号

model

吸着力

holding power

(kgf)

磁 座 尺 寸

magnetic base size(mm)

主 柱

main post(mm)

支 柱

brace(mm)

装表 孔 径cla
mp hole dia(mm).

重量

weight(kg)
宽(w) 长(l) 高

(h)

直径

（dia.）

长

(l)

直径

(dia.)

长

(l)
pd-111 80 50 60 55 12 176 10 150 6.5/8.1 1.5
pd-112 150 165 6.5/4.5 1.5
pd-113 130 117 20 310 14 200 6.5/8.1 4.2

application：these magnetic bases are widely used as tool holders when measuring dimensions of machined
workpieces (detecting errors and deviation) using a dial indicater on machine tools or iron surface plate for
measurement by comparison.features：,the long arm of snakes, universal regulation，are available to suit conditions
of measuring places.a powerful magnet and strong clamping force ensure consistent, highly accurate measurement.

应用：

弯曲型磁性表座被广泛应用于使用者在测量尺寸工件的加工检测误差和偏差，使用各种机床或铁平板为
测量相比之下。

功能：

蛇型的长臂、万向的调节,可用来适应各种条件测量

强大磁力,锁模力强确保稳定的、高度精确的测量。

型号

model

吸着力

holding power

(kgf)

磁  座  尺 寸

magnetic base size(mm)

臂长

main length(mm)

装表孔径

clamp hole dia(mm).

重量

weight(kg)
长(l) 宽(w) 高(h)

pd-301 80 60 50 55 380 6.0/8.1 1.7
pd-302 100 75 50 55 450 6.0/8.1 2.0

applicationholding tools for round bar marking and drilling.holding tools for electric discharge machining.holding
tools for three-dimensional measuring instruments and various measuring systems.[features]workpieces can be held
on the top face (v face), and rear face.l-handle on/off switch comes attached, but can be removed.they are of
dripproof and oilproof construction.one set consists of two blocks.



应用：

磁性v型座吸住工具件和钻孔、圆工件进行加工，

刀柄刀具进行放电加工。

应用于三维测量仪器持有工具和各种测量检查。

功能：

在工件可置于v型面的顶、和v型面中。 

型 号

       model

吸着力

 holding power

最大适用直径

applicable dia.(mm)

外  观  尺  寸dimension
宽(w) 高(h) 长(l) 角度(a)

pd-010 150n(15kgf) φ50 40 50 70 36
pd-020 200 n(20kgf) φ80 50 80 100 60
pd-030 230 n23(kgf) φ125 100 150 90

深圳市久和顺电子科技有限公司

jhs electronics technology co.,ltd

深圳市宝安区福永镇政丰南路聚德大厦412室

经   理：高文斌

电   话：0755－82957562/81468996/81460030

传   真：0755－82957563

手   机：13510195723

qq：409258596/380546461

网址：http://www.jhsetc.com

email:gwb@jhsetc.com

邮政:518103

本产品的加工定制是否，类型是磁性表座，品牌是台湾仪辰，型号是PD-401，外形尺寸是121（mm），
工作电压是12，材质是2，用途是1
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